
31 924 D Jaarverslag en slotwet Fonds Economische
Structuurversterking 2008

Lijst van vragen en antwoorden
Vastgesteld 28 mei 2009

De vaste commissie voor Economische Zaken1, heeft over het Jaarverslag
2008 van het Fonds Economische Structuurversterking (kamerstuk 31 924
D, nr. 1) de navolgende vragen ter beantwoording aan de regering
voorgelegd.

Deze vragen, alsmede de daarop bij brief van [datum] gegeven
antwoorden, zijn hieronder afgedrukt.

De voorzitter van de commissie,
Timmer

De griffier van de commissie,
Franke
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1
Hoe verhoudt het hanteren van de nieuwe voedingssystematiek van het
Fonds Economische Structuurversterking (FES) zich met het feit dat de
wijziging van de FES-wet daartoe nog niet door het parlement behandeld,
laat staan bekrachtigd, is?

2
Hoeveel geld is er daadwerkelijk uitgegeven aan kredieten en hoeveel is er
blijven liggen? Voor welke projecten en waarom?

3
Waarom is er geen realisatie op de projecten in voorbereiding?

4
Waarom is de voeding uit incidentele baten geschrapt?

5
Wanneer is de indiening van de nieuwe FES-wet te verwachten?

6
Was de ingelopen achterstand bij het project «Dynamisch Verkeersmana-
gement» niet te voorzien? Indien dit wel het geval is, waarom zijn de € 20
miljoen extra niet in de aanvankelijke begroting opgenomen?

7
Ligt het inlopen van de vertraging rond de projecten op het gebied van
Luchtkwaliteit in de lijn der verwachting? Kan de Kamer in de komende
jaren hogere uitgaven verwachten dan oorspronkelijk geraamd?

8
Wat zijn de redenen van de vertraging van de projecten die voortvloeien
uit het Besluit subsidies investeringen kennisinfrastructuur (BSIK)?

9
Hoe valt de vertraging rond de innovatievouchers te verklaren?

10
Is de afdracht aan het Ministerie van Financiën van € 4.7 miljard op te
vatten als een éénmalige meevaller?

11
Wat wordt verstaan onder het Respiratoir Syncytieel Virus (RSV)?
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